
1274516

To: (INESEDIN @ivm. ni]
From:

Sent: Thur 3/4/2021 2:27:40 PM

Subject: FW: Annotatie: BR as vrijdag voorlopige inzichten verantwoording 2020

Received: Thur 3/4/2021 2:27:41 PM

Bijgaand.

@rivm.nl>

Onderwerp: FW: Annotatie: BR as vrijdag voorlopige inzichten verantwoording 2020

Bijgaand mijn herziene annotatie.

Advies beslispunten: instemmen met volgende toelichting:
Vanuit het perspectief van het zware oordeel van de ADR en de Algemene Rekenkamer op de verantwoording van

VWS en de aandacht die dat zal krijgen bij de behandeling van die verantwoording in de Tweede Kamer is het

begrijpelijk dat de focus wordt gelegd op nader onderzoek, opstellen verbetermaatregelen en het voorkomen in de

toekomst. Wel vraag ik aandacht bij het uitvoeren van het nadere onderzoek en het implementeren van de

verbeteracties voor de proportionaliteit van de te treffen aanvullende verantwoordingseisen in verhouding tot de

uitvoerbaarheid daarvan en de gevolgen voor de omvang van de extra administratieve lasten.

Toelichting: In de vorige vergaderingen van de bestuursraad en auditcommittee is het punt issues van de

rechtmatige verantwoording van de bestedingen mbt COVID aan de orde geweest.
Het is waarschijnlijk dat het oordeel van de ADR niet goedkeurend zal zijn en dat de Algemene Rekenkamer ook

zwaar zal oordelen. Dit is een zeer uitzonderlijke situatie die naar verwachting zal leiden tot de nodige publiciteit bij
de behandeling in de Tweede Kamer in mei.

Uitgaande van mijn ervaring zal de Algemene Rekenkamer die publiciteit ook zelf gaan genereren.

Dit betekent dat er weer een extra focus komt op VWS waar het RIVM onderdeel vanuit maakt.

VWS zal zo snel mogelijk af willen van de kwalificaties die de controle-instanties hebben gegeven en hiervoor zal

onderzoek worden gedaan en verbeteracties worden geformuleerd. In het memo wat ter besluitvorming voor ligt
wordt gesproken over no regret-verbeteracties en onafhankelijk onderzoek. VWS zal dus prioriteit gaan geven en

sturen op de verbeteringen van rechtmatige verantwoording conform de comptabiliteitswet en fingerende
regelgeving. Het RIVM krijgt hier direct mee te maken. Onder de no regret-verbeteracties wordt het voorbeeld

genoemd van de opdracht die wij uitvoeren voor het betalen van verg
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ik inmiddels de eerste “strengere” verantwoordingeisen in [ijn met dit memo bij

ons neergelegd om te gaan uitvoeren. Wij constateren dat bij die "“strengere” verantwoordingseisen nog

onvoldoende is stilgestaan bij de uitvoerbaarheid daarvan en de gevolgen voor de hoogte van de administratieve

lasten. Dit betekent niet dat wij het niet eens zijn met de concernlijn zoals wordt voorgesteld in het memo, maar

dat wij nog nader met de beleidsdirecties en FEZ op korte termijn in overleg gaan hoe we invulling kunnen geven

aan verbeteracties. Uitgangspunt hierbij is dat de verantwoordingseisen proportioneel zijn in relatie tot de

uitvoerbaarheid en de omvang van de administratieve lasten.

Zoals eerder genoemd speelt het probleem bij de opdracht betaling vergoeding COVID-19 diagnostiek

GGD'en/pandemielabs (de zogenaamde kassiersfunctie) en bij het vaccinatieprogramma.

Op dit moment wordt door de programmacontroller een inventarisatie uitgevoerd die als basis dient voor de

bespreking.

re de COVID programmadirectie wordtje op de hoogte gehouden van de voortgang.

Met vriendelijke groet,
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Onderwerp: BR as vrijdag voorlopige inzichten verantwoording 2020

IEE
Op de BR staat het bijgesloten stuk van FEZ:

... leidt ertoe dat VWS mogelijk van de ADR een verklaring met beperkingen of een oordeelsonthouding kan krijgen en van de

Algemene Rekenkamer een zware onvolkomenheid met mogelijk een bezwaar.

Een bezwaar kan worden opgeheven of voorkomen als VWS voldoende besef van urgentie, realisme en adequate

verbeteracties kan aantonen.

FEZ stelt voor om een externe partij een onafhankelijk onderzoek te laten doen zodat een geobjectiveerde oorzakenanalyse en

daaraan gekoppelde verbeteracties kunnen worden vastgesteld.

Zorg jij dat FCC een annotatie opstelt voor donderdagmiddag?

PS het Audit committee stond eerst cok op de agenda (zonder audit committee leden maar alleen BR) maar dat is

er gelukkig weer afgehaald.

Met vriendelijke groet,


